
On September 1st, 2023 in honor of the celebration of the Day of Knowledge, a concert
program and a meeting with first-year students took place at the Faculty of World Languages
and Cultures . The congratulatory speech were delivered by the dean of the Faculty,
Candidate of Philological Sciences, Associate Professor Sagyndykova R.Zh., Head of
philological education programs, Head of the Department of Grammar and Phonetics of the
English language, Associate Professor Turgunbaeva B.Zh., Head of the German language
program, Head of the Department of German language, Associate Professor Kaikybasheva
A.K., Head of the Linguistics program, Head of the Department of American Studies and
Translation Studies, associate Professor Aipova G.B., Deputy Dean for Educational work
Karabekova E.A. and the chairmen of the Youth Committee and the Ombudsman Committee
Nurmatova Saykal and Kalbekova Tanshoola.
1 сентября в честь празднования Дня Знаний, на факультете мировых языков и культур
состоялась концертная программа и встреча со студентами 1 курса. С поздравительной
речью выступили декан факультета мировых языков и культур кандидат филолгических
наук, доцент Сагындыкова Рахат Жумабаевна,
руководитель программы филологического образования завкафедрой доцент
Тургунбаева
Б.Ж., руководитель программы немецкого языка завкафедрой немецкого языка доцент
Кайкыбашева А.К., руководитель программы лингвистики завкафедрой Американистики
и переводоведения доцент Аипова Г.Б., а также замдекана по воспитательной работе
Карабекова Э.А и председатели Молодежного комитета и Омбудсмен аппарата
Нурматова Сайкал и Калбекова Таншоола.






















